
Zápis ze 4. jednání osadního výboru ze dne 15. 5. 2024

Místo: klubovna hasičů
Zahájení jednání: 19:00
Konec jednání: 21:30

Přítomni: Ing. Monika Umlášková, Mgr. Luboš Kožíšek, Ing. Zuzana Podepřelová

Omluveni: Magdaléna Mandáková, Ing. Jana Petáková

Program jednání:

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
2) Schválení programu
3) Podněty od členů a obyvatel Rymaně
4) Dětský den konaný 1.6.2024
5) Různé

1) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

Zapisovatelem byl určen Luboš Kožíšek a ověřovatelkou Monika Umlášková.
Pro - 3
Proti - 0
Zdržel se - 0

2) Předložení programu

OV Rymaně schvaluje program v navržené podobě.
Pro - 3
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

3) Podněty od členů a obyvatel Rymaně

a) Branka u dětského hřiště se nedá pořádně zavírat, bohužel tam běhají psi. V

Rymáni je problém s jednou majitelkou, která má agresivní psi a často jí utíkají právě

směrem na hřiště. Plot rodiče vnímají také jako ochranu malých dětí.

b) Podněty od hasičů
- nákup levných lavic do kabin v přízemí objektu SPOCEN

- oprava střechy SPOCEN u antény - zatékalo do klubovny

- odbahnění požární nádrže (dolní), kontrola stavu a drobné opravy

- odstranění vegetace (zejména ostružiníky) v těsné blízkosti VN
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- nákup obecní pípy do Kremrole - využita by byla při akcích pro veřejnost, odkaz na

předvybranou pípu najdete zde.

c) Zrcadlo u penzionu u Kožíšků je zřejmě špinavé, není v něm dobře vidět.

d) Koše v Dolíkách bývají často plné. Nepořádek je rozeset i na zemi kolem košů.

Prosíme o častější svoz odpadků.

e) Nebezpečný plot u silnice u vjezdu do obce (“za Sudovými) - znamená to, že to

takto zůstane, i když byl postaven protiprávně? Přes cestu se objevilo zrcadlo, bylo

instalováno městem?

f) Upozorňujeme na nelegální stavební buňku v Dolíkách, bylo nahlášeno na

stavební úřad cca před rokem a půl, jednalo se o anonymní podnět od obyvatel

Rymaně.

g) Žádáme o opravu zídky a chodníku u požární nádrže “u Brabenců”, je zde

nebezpečná díra a svah se začíná pomalu posouvat. Již minimálně dvakrát OV

zmiňováno v předchozích zápisech.

h) Nebezpečná krajnice mezi penzionem U Kožíšků a zastávkou autobusu, nedá
se tam vyhýbat vozidlům a je to nyní pro řidiče velmi nepříjemné místo kvůli silnému

provozu z důvodu uzavírky.
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i) Obdržen podnět od pana Hrubého týkající se zkrácení nočního klidu u vybraných

kulturních a společenských akcí. Zneužití vyhlášky (soukromé oslavy), které se již

děje.

j) Obdržen podnět týkající se připomínek k jízdním řádům zejména autobusu 688.
Děkujeme tímto vedení města, že se zlepšením spojení do Prahy zabývalo a že do

něj vneslo také doporučení vzešlých z jednání OV.

OV žádá město, by se podněty bodu 3 a) až j) zabývalo a adekvátně na ně při své činnosti
reflektovalo.
Pro - 3
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

4) Dětský den konaný 1.6.2024

Proběhla debata ohledně dětského dne. Na programu je přehlídka jízdní skupiny MP, ukázka
techniky SDH Rymaně, Městské policie Mníšek pod Brdy a Policie ČR. Bude skákací hrad
pro děti zajištěný MP hl. m. Prahy. Děti se mohou těšit na písničky a pohádku. Hasiči nám
pomohou s organizací a přípravou akce a připraví hry pro děti.

5) Různé
a) Dokončení cestní sítě nad Rymaní.
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Nyní zbývá dokončit už jen propojku, která měří 350 metrů. Stará cesta byla zavezena
zeminou a stavebním odpadem. V první fázi je nutno terén srovnat, na odvoz a likvidaci je
tam jen málo materiálu. Vzrostlá zeleň by zůstala, jen by byla vhodně dosázena. Tato cesta
by eliminovala chození po louce. Cesta je z velké části v majetku města.

OV doporučuje městu, aby byla cestní síť doplněna navrhovanou propojkou.
Pro - 3
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

b) Špatný stav vozovky v Čisovické
Bylo by možné potvrdit, zda bude v letošních etapách oprav silnic plánovaných krajským
úřadem opravena. Stav je opravdu havarijní.

OV žádá o informace, zda dojde k opravě této vozovky v průběhu roku 2024.
Pro - 3
Proti - 0
Zdržel se - 0, návrh byl přijat

Zapsal: Mgr. Luboš Kožíšek

Ověřila: Ing. Monika Umlášková
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